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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sammanträdesdatum 
 

PENSIONÄRSRÅDET 
 

 Utdragsbestyrkande  

 

Plats och tid  Bäckliden mötesplats kl. 13.30-16.00 

Beslutande   
Ledamöter Ordförande Lena Blomgren (S), Per Gunnar Lindahl (M), Iréne Apelqvist 

PRO, Ann-Marie Lundell PRO, Christina Jansson PRO, Birgitta Lindh 

Breman SPF, Ulla Johansson SPF, Lars Johansson SPF, Mona Larsson SKPF  

 
Tjänstgörande ersättare Ulla Sjöström PRO i stället för Kerstin Boije PRO, Bertil Karlsson SPF i 

stället för Lars-Göran Caesar SPF, Jan Harrysson SPF i stället för Barbro 

Nilsson SKPF, Sixten Broberg PRO i stället för Arne Edvinsson RPG 
Övriga närvarande 
 

 
Ersättare Maj Ader (KD), Jörgen Johansson PRO, Inger Pettersson PRO 

 
Tjänstemän Vård & Omsorg: Lotta Hjoberg Vård & Omsorgschef, Ann Eriksson 

enhetschef och Carina Flood värdinna § 6, Ann-Christin Olsson administratör 

Internservice: Nathalie Torstensson kostchef och Barbro Larsson dietist § 5 

 
Justering Mona Larsson 
Justerande  
Plats och tid Stadshuset 2019-05-29 
Paragrafer 5-7 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Underskrifter  
Sekreterare  

 Ann-Christin Olsson 

Ordförande 
 

 Lena Blomgren 

Justerande 
 

 Mona Larsson 

 

2019-05-15 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sammanträdesdatum 

 

PENSIONÄRSRÅDET 2019-05-15 

 

Justering sign. 

 
Utdragsbestyrkande Beslutsexpediering 

 

 
 

ANSLAG/BEVIS 

 
Protokollet är justerat. Justeringen tillkännages genom anslag i tre veckor. 

 
Organ Lidköpings kommunala pensionärsråd 

Sammanträdesdatum 2019-05-15 

Datum när anslaget sätts upp 2019-05-29 

Datum när anslaget tas ner 2019-06-20 

Förvaringsplats för protokollet Vård & Omsorg, Stadshuset, Lidköping 

Underskrift  

 Ann-Christin Olsson 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sammanträdesdatum 

 

PENSIONÄRSRÅDET 2019-05-15 

 

Justering sign. 

 
Utdragsbestyrkande Beslutsexpediering 

 

§ 5 

 

Information om projektet Matkasse 

SAMMANFATTNING 

Nathalie Torstensson, kostchef, och Barbro Larsson, dietist, Informerar om 

projektet Matkasse. 

Planeringen för projektet startade 2015. En testgrupp på 20 personer har fått 

prova på Matkassen. Tanken är att det ska vara en enklare möjlighet till att 

laga mat i sin egen bostad, man får förberedda råvaror och matlagningen ska 

ta max 15- 20 minuter. 

 Barbro visar hur en Matkasse kan se ut. Maten kommer i en papperspåse och 

råvarorna ligger i separata plastlådor, som är gjorda av plastrestprodukter och 

går att återvinna. Anledningen till att man valt plastlådor är att just nu är det 

bästa alternativet för hållbarheten av maten. Oöppnad förpackning håller sig i 

16 dagar i kylskåp, max 8 grader. Varje Matkasse kommer att bestå av 4-5 

lådor. Det kommer att finnas 3 rätter per vecka att välja på och priset kommer 

att vara samma som enportionsrätterna, 60 kr. Lådorna går att värma i 

Mikrovågsugn. 

Fråga ställs om vem som kommer att få köpa Matkassen? Natalie svarar att 

det lutar åt att det kommer bli en servicetjänst men beslutet kommer att tas av 

Vård- och omsorgsnämnden.  Under hösten 2019 kommer man att kunna 

beställa Matkassen. 

Vill man läsa mer om projektet Matkasse och vad som är på gång kan man gå 

in på https://lidkoping.se/stod-och-omsorg/aldreomsorg/matkasse 
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PENSIONÄRSRÅDET 2019-05-15 

 

Justering sign. 

 
Utdragsbestyrkande Beslutsexpediering 

 

§ 6 

 

Information om Bäckliden 

SAMMANFATTNING 

Ann Eriksson enhetschef och Carina Flood värdinna berättar om Bäckliden 

och ombyggnationen som blev klar 2018. 

Ann berättar att på Bäckliden finns det 3 äldreboendeavdelningar med 8 

lägenheter på varje avdelning. I lokalerna finns även hemvård, 

distriktssköterska/sjuksköterska, rehabpersonal, hår- och fotvård, ett bibliotek 

och en Mötesplats som är öppen alla dagar i veckan, lunch serveras mellan 

kl. 12.00-13.00. I källaren finns ett gym, bastu, övernattningslägenhet och ett 

solrum.  

Bredvid Bäckliden finns det ett trygghetsboende med totalt 10 lägenheter, 5 

tvåor och 5 treor. 

Carina berättar att de är två värdinnor som arbetar på Mötesplatsen och 

utöver matserveringen har man också olika aktiviteter som gymnastik, bingo, 

filmvisning, våffelcafé och besök av kyrkan. Aktiviteterna är både för de som 

bor på Bäckliden och personer utifrån. 

Ann visar runt i lokalerna. 
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PENSIONÄRSRÅDET 2019-05-15 

 

Justering sign. 

 
Utdragsbestyrkande Beslutsexpediering 

 

 

§ 7 

 

Övrigt 

SAMMANFATTNING 

PRO Lidköping lämnar in en synpunkt gällande användandet av 

plastprodukter på mötesplatserna. De uppmanar Lidköpings kommun att se 

över användandet av plastprodukter. Lena tar emot synpunkten. 

 

Fråga ställs om parkeringsvakterna i kommunen kontrollerar 

handikappsparkeringsplatserna? Uppfattningen är att bilar som inte har giltigt 

tillstånd står på dessa platser. Frågan tas med och Lotta ber att få återkomma 

med svaret. 

 

Medlemmarna i pensionärsrådet har läst i Nya Lidköpingstidningen att vård- 

och omsorgsnämnden har valt att gå vidare med förslaget att bygga en tredje 

våning på Demencentrum istället för en ny byggnad framför huskroppen som 

finns i dag. Pensionärsrådet tycker inte att detta är ett bra förslag då 

tillgängligheten att komma ut för brukarna blir svårare. Lotta svarar att 

anledningen till att man valde detta förslag var att det var svårt att hitta yta 

för parkeringsplatser i det förra förslaget. Det kommer också gå att anlägga 

en park på delar av ytan där parkeringen ligger i dag. På den tredje våningen 

ska det vara korttid och växelvård, inga demensavdelningar. Referensgruppen 

kommer att ta med sina synpunkter till nästa möte. 

 

Synpunkt framförs att pensionärsrådet inte tycker att det är bra att Vård & 

Omsorg uppmanar brukare att söka bostadstillägg för att kommunen ska 

kunna ta ut en avgift. 

 

Synpunkt framförs att det skulle vara bra med en Äldrevårdcentral i 

Lidköping. Lotta svarar att Guldvingens vårdcentral har en 

äldrevårdsmottagning. 

 

Maj Ader sitter med i Överförmyndarnämnden och på senaste mötet hade det 

framkommit  att det var svårt att rekrytera gode män. Hon uppmanar alla att 

lyfta frågan i sina respektive organisationer. Kanske finns det någon som 

skulle kunna ställa upp. 

 

 

 

 


